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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgy ű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A Kormányzat az adófizetők egy százalékos felajánlását arra használja, amire azt az
emberek szánták??? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Immáron több alkalommal fordultam Önhöz az adófizet ők egy százalékos felajánlása kapcsán, de a
mai napig nem kaptam konkrét választ arra vonatkozóan, hogy az intézkedési terv mi tartalmaz ,
hogy a javaslatainkat beépítette-e a minisztérium, hogy mikor kerül elfogadásra az ?

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Elfogadták-e már a szóban forgó intézkedési tervet? Amennyiben igen kérem az t
részemre és a Parlagfűmentes Magyarországért Egyesület részére eljuttatn i
szíveskedjenek .
A minisztérium a bizottsági ülésen elhangzott javaslatot beépítette-e az adófizet ők
felajánlásainak felhasználására készített intézkedési tervbe? Ha nem, miért nem?

Amennyiben ez nem történt meg, ismételten kérem Miniszter Urat, hogy az intézkedési tervet a
lehető legrövidebb időn belül fogadják el, hiszen lassan itt a parlagfű szezon, és minden
elvesztegetett nappal egyre kisebb az esély, hogy hatékonyan fel tudjuk venni a küzdelmet a
parlagfűvel szemben .
Ugyanakkor emlékeztetném, hogy az adófizetők az egy százalékos felajánlásukat a pollenszám
drasztikus csökkentésére ajánlották fel, amennyiben azt nem erre a célra fordítják, akkor a z
emberek becsapásáról van szó .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . június 17 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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